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Concept notulen algemene vergadering zaterdag 24 juni 2023.  

Welkom 

Vice voorzitter José Laheij heet de aanwezigen welkom.  

Het zijn zware tijden voor de vereniging. Voor het landelijk bureau, maar ook voor de regio en voor 

collega-cliëntorganisaties. Samenwerking met andere cliëntorganisaties is van belang. 

Voor de bureaumedewerkers die zich met hart en ziel inzetten voor de organisatie veroorzaakt de 

huidige situatie een enorme ballast.  

De vice voorzitter bedankt de bureaumedewerkers voor hun enorme inzet.  

 

Mededelingen 

 

Geluidsopname van de algemene vergadering en het maken van foto’s. 

Besluit 001-24-06-2023: de aanwezigen gaan akkoord met het maken van de geluidsopname en het 

maken van de foto’s. 

 

Pouwel van de Siepkamp 

Het overlijden van Pouwel van de Siepkamp heeft het bestuur, medewerkers en de vereniging diep 

geraakt. Vanuit de sector zijn vele berichten van medeleven ontvangen. Pouwel van de Siepkamp 

wordt gezien als een groot strijder voor de rechten van mensen met een verstandelijke beperking. 

Pouwel van de Siepkamp heeft meerdere rollen bekleed voor KansPlus: voorzitter bestuur, adviseur 

van KansPlus en als collega.  

Conny Kooijman, lid van KansPlus en voormalig directeur van Het LFB vraagt aan de vergadering om 

als eerbetoon aan Pouwel van de Siepkamp 1 minuut stilte te houden. 

 

Agendapunt 2 - Historisch financieel overzicht KansPlus 2022 en rapport inzake samengevoegde 

jaarstukken 2022: landelijk bureau en ledengroepen KansPlus.  

Mondelinge toelichting: Penningmeester Paul Grimmelikhuizen.  

 

Totstandkoming 

Door de financiële administratie KansPlus worden twee afzonderlijke administraties gevoerd: 

1 voor de landelijke organisatie en 1 voor de ledengroepen van KansPlus. 

De ledengroepen rapporteren aan het einde van het jaar aan de financiële administratie. 

In 2022 hebben twee ledengroepen de keuze gemaakt om zelfstandig, als eigen rechtspersoon verder 

te gaan. Dit betreft ledengroep Asten Someren Deurne en ledengroep Valkenswaard. De twee 

ledengroepen zijn niet meer meegenomen in de financiële stukken. 

De ledengroep Drenthe en de ledengroep de Gelderse Achterhoek waren voor P2025 van start ging al 

een eigen rechtspersoon. Zij blijven betrokken bij KansPlus, maar worden niet meegenomen in de 

financiële jaarstukken.  
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Met advies en medewerking van Accountantskantoor Auren zijn de financiële jaarstukken 2022 van 

de landelijke organisatie opgesteld. Auren draagt mede de verantwoordelijkheid over de financiële 

stukken van de landelijke organisatie.  

Onder verantwoordelijkheid van het landelijk bestuur zijn de samengevoegde financiële jaarstukken 

2022 opgesteld door penningmeester Paul Grimmelikhuizen en Nicole Veenhof van de financiële 

administratie. 

Over de samengestelde financiële jaarstukken is geen accountantscontrole uitgevoerd, dit moet wel 

volgens de statuten van KansPlus. Conclusie: de vereniging is op het punt van de samengestelde 

jaarstukken 2022 haar statutaire verplichting niet nagekomen.  

 

Opmerking Tjeerd Cramer: 2021 moet zijn 2022. Actie: wordt aangepast. 

 

Drie Kerncijfers:  

1. Resultaat: € 216.00 verlies eind 2022. Op de lange termijn is dit niet meer haalbaar.  

2. Vermogen: € 673.157 eind 2022.  

3. Liquide middelen: € 781.653 eind 2022. De middelen zitten voor een deel bij de ledengroepen van 

KansPlus en zijn niet direct toegankelijk voor de landelijke organisatie.  

De jaarcijfers geven een bevestiging van de zware financiële situatie waarin de landelijke organisatie 

verkeert.  

 

Ledenbestand: de vergrijzing zet zich onverminderd voort. 

Liquide middelen: de financiële middelen centraler aansturen.  

Projecten: resultaat is beperkt, maar een deel van de vaste kosten kan hiermee worden gedekt.  

Nalatenschappen en giften: incidenteel, maar biedt enige financiële ondersteuning. 

Kostenontwikkelingen 2023-2024: zorgelijk en onzeker.  

 

Vragen-opmerkingen 

 

Conny Kooijman – lid KansPlus: Heeft de geschiedenis meegemaakt van KansPlus, ook de afbouw van 

subsidie. Subsidie wordt opgehoogd naar € 75.000 per jaar, samenwerking is hard nodig, volgens 

mevrouw Kooijman. Mevrouw Kooijman is over twee jaar 50 jaar lid van KansPlus. 

 

Opmerking Tjeerd Cramer – vrijwilliger K&A: het vermogen van de ledengroepen in 2022 is: € -9.988 

en in 2021 was het vermogen € -11.228, wat is de reden van het verschil? 

De reden dat het negatieve vermogen in 2022 kleiner is dan in 2021, ligt aan het feit dat er in 2022 

ledengroepen zelfstandig zijn geworden en er zijn ledengroepen die gelden hebben overgedragen aan 

de landelijke organisatie.  

Is er een specificatie van het bestemmingsreserve?  

Voor het landelijk bureau is dat uitsluitend het Innovatiefonds.  

De specificaties van de ledengroepen (ook die gestopt zijn) is meegenomen in de jaarstukken.  

Alle mutaties zijn met controle van de accountant vermeld.  

Vraag uit de zaal inzake het ledenbestand: kan iets aan vergrijzing gedaan worden? 

Paul Grimmelikhuizen geeft aan, dat het landelijk bestuur zoekt naar een oplossing. 

Opmerking uit de zaal: meneer geeft aan, dat het niet alleen de vergrijzing betreft. Bijvoorbeeld 

zorginstellingen organiseren zelf steeds vaker activiteiten, hierdoor kan het zijn, dat er minder animo 

is voor activiteiten georganiseerd buiten de instelling.  
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Paul Grimmelikhuizen: belangenbehartiging is een van de belangrijkste activiteiten van KansPlus, met 

verwijzing naar de themabijeenkomst van 24 juni 2023. Voor leden is het vanzelfsprekend dat 

belangenbehartiging wordt afgehandeld door de organisatie. De bereidheid en betrokkenheid om 

deel te nemen (of het organiseren) van een soos-activiteiten  is vaak groter.  

Opmerking uit de zaal: mevrouw geeft aan dat de naamsbekendheid van KansPlus beter kan.  

Vice voorzitter geeft aan, dat een voorstel voor het optimaliseren van het ledenbestand meer dan 

welkom is.  

Penningmeester Paul Grimmelikhuizen vraagt aan de algemene vergadering om het landelijk bestuur 

KansPlus décharge te verlenen voor het gevoerde beleid. 

Besluit 002-24-06-2023: de algemene vergadering verleent aan het landelijk bestuur haar décharge 

voor het gevoerde beleid wat betreft de financiële jaarstukken 2022. 

 

Met dank aan Paul Grimmelikhuizen en Nicole Veenhof voor het opstellen van de jaarstukken.  

 

Agendapunt  3 – Jaaroverzicht 2022 en stand van zaken Jaarplan 2023 

Mondelinge toelichting: Dickie van de Kaa, directeur KansPlus.  

 

Dickie van de Kaa vangt haar toelichting aan, door aan te geven, dat zij trots is op haar collega’s, het 

landelijk bestuur, de vrijwilligers van de landelijke organisatie en de ledengroepen in het land.  

Annemie van den Heuvel (voorheen van Ledengroep Bossche Ommelanden) is de eerste 

ambassadeur van KansPlus.  

Als er meer mensen ambassadeur willen worden van de vereniging, dan zijn ze van harte welkom.  

Gerrie Beumer consulent van het Kennis- en adviescentrum gaat met pensioen en heeft op 16 mei 

afscheid genomen. 

 

Er zijn vele dossiers behandeld door het Kennis- en adviescentrum. 

 

Corona-overleg met het Ministerie van VWS 

De corona periode ligt achter ons, maar KansPlus participeert nog steeds in een overleg met het 

Ministerie van VWS. 

Nieuwe handreiking ondersteuningsplannen, zie de website van KansPlus.  

Nieuw kwaliteitskompas is opgesteld (voorheen kwaliteitskader).  

VraagRaak – steunpunt medezeggenschapsraden 

Ook in 2023 wordt een SamenSterkDag (voorheen congres cliëntenraden) georganiseerd in 

samenwerking met Het LSR, Ieder(in) het Het LFB.  

Voor het organiseren van deze dag is subsidie verstrekt door het Ministerie van VWS voor de periode 

van 2022-2026.  

Projecten zijn ingediend bij ZonMw: 

Project versterken van medezeggenschap en inspraak. 

Project Belangenbehartiging. 

Familieverenigingen 

Familievereniging Lunetzorg en Familievereniging Bartimeus zijn afwezig met bericht van 

verhindering.  
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Rinus Kwaak van Familievereniging Leekerweide is aanwezig en wil graag een toelichting geven over 

het fusieproces van Familievereniging Leekerweide, met name voor de nieuwkomers op de algemene 

vergadering. Historie samengevat: 

Vanuit KansPlus, heeft de Familievereniging ondersteuning gekregen van de heer  

Jaap Zwitser-adviseur KansPlus. In de eerste instantie ging het over een beoogde samenwerking, 

maar dit bleek uiteindelijk om een fusie te gaan. De Familievereniging heeft de volgende informatie 

opgevraagd; accountantsrapportage en het verzoek ingediend om een onderzoek uit te laten voeren 

om de voor- en nadelen van de fusie inzichtelijk te krijgen. De Raad van Bestuur heeft een schriftelijke 

toezegging gedaan voor het uitvoeren van het onderzoek. De Familievereniging is geïnformeerd op 

het moment dat de fusie bijna was afgerond. Het onderzoek over de voor- nadelen van een mogelijke 

fusie is uiteindelijk uitgevoerd middels een Quick Scan. De Familievereniging heeft bezwaar gemaakt; 

is een procedure gestart en heeft beroep aangetekend. De eisen van de Familievereniging zijn 

ingewilligd. De uitslag is een erkenning voor Familieverbanden, zij zijn partij bij fusies en overige 

belangrijke zwaarwegende zaken.  

2de fusieverzoek: De fusiepartner en het SFA zijn van mening dat de Familievereniging voldoende is 

geïnformeerd en betrokken bij het 2de fusieverzoek. De Familievereniging is een andere mening 

toegedaan en heeft beroep en bezwaar aangetekend bij het SFA.  

De zaak ligt nu bij het college, zij moet een uitspraak doen in hoeverre de Familievereniging is 

geïnformeerd en betrokken bij het 2de fusieverzoek.  

Rinus Kwaak bedankt het Innovatiefonds KansPlus voor de financiële ondersteuning.  

Dickie van de Kaa geeft aan, dat het Innovatiefonds ter ondersteuning van deze zaak een minimale 

financiële bijdrage heeft gegeven met als doel jurisprudentie op te bouwen en de positie van 

familieverenigingen te verstevigen. Ook EMB Nederland heeft een financiële bijdrage geleverd.  

 

Kennis- en adviescentrum 

Een overeenkomst KansPlus – EMB Nederland is gesloten. Leden van EMB Nederland mogen advies 

inwinnen bij het Kennis- en adviescentrum van KansPlus.  

P2025 

Verhouding ledengroepen en de landelijke organisatie.  

Toekomstbestendig KansPlus en het borgen van het voortbestaan van KansPlus in het belang van de 

doelgroep is een onderdeel van P2025. Het borgen van de kerntaken van KansPlus: 

belangenbehartiging, ontmoeting en dienstverlening.  

KansPlus Café 

Nieuw initiatief: het digitale KansPlus Café: geen vaste agenda, het gaat om ontmoeting, ervaringen 

uitwisselen.  

Toekomstagenda 

KansPlus neemt deel samen met andere cliëntorganisaties; Sien, Helpende Handen, dit Koningskind, 

EMB Nederland, 2CU, Het LSR en Het LFB. De cliëntorganisaties vertegenwoordigen elkaar met 

betrekking tot de zes onderdelen van de toekomstagenda.  

Hoofdstuk 6 is toebedeeld aan KansPlus: levenslang, levensbreed Wmo, ondersteuningsbehoefte 

mantelzorgers.  

Bestuurlijk akkoord VGN-ZN 

Cliëntorganisaties zijn bij het bestuurlijk akkoord niet betrokken. De cliëntorganisaties hebben dit 

aangegeven en gesprekken worden (nog steeds) gevoerd. Het doel is het betaalbaar maken van de 

gehandicaptenzorg, het doel van de cliëntorganisaties: denken vanuit de kwaliteit van leven.  
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Richtlijnen 

KansPlus neemt deel aan vele richtlijnen en onderzoeken, onder andere de richtlijnen van SKILZ: 

mondzorg, slaapstoornissen.  

Het Manifest 

Samen hebben de zes cliëntorganisaties, waaronder KansPlus een Manifest geschreven ”Bescherm 

het recht op goede zorg voor mensen met een verstandelijke beperking”. 

Donderdag 29 juni 2023 wordt Het Manifest aangeboden aan Minister Conny Helder van VWS. 

Communicatie via: 

PlusPunt, de Nieuwsbrief van KansPlus en de Nieuwsbrief van VraagRaak, de Website, LinkedIn, 

Facebook en Twitter. 

Vergaderstukken algemene vergadering 

Uitnodiging algemene vergadering en agenda worden digitaal toegestuurd.  

De vergaderstukken kunnen worden gedownload via een link die is toegestuurd in de uitnodiging.  

Vraag Bart Schoppers: er wordt door KansPlus deelgenomen aan vele overleggen, richtlijnen. Het 

aantal medewerkers van het landelijk bureau is minimaal. Keuzes moeten worden gemaakt wat 

betreft deelname van bestuur, team, vrijwilligers, volgens Dickie van de Kaa. KansPlus ontvangt of 

geen vergoeding voor deelname of een kleine vergoeding. Ook hier moet naar gekeken worden.  

Bart Schoppers verwijst naar een quote van Loesje: “Iedereen zei dat het niet kon, totdat iemand 

kwam die dàt niet wist”.  

Vele Plussen 

Conny Kooijman benoemt de vele positieve dingen waarom zij lid is. 

 

Met dank aan Dickie van de Kaa.  

 

Besluit 003-24-06-2023: de algemene vergadering gaat akkoord met de uitvoer van Jaarplan 2023.  

 

Agendapunt 4 - landelijk bestuur KansPlus 

 

Vertrek voorzitter landelijk bestuur, de heer Harry Bosma. 

Vice voorzitter José Laheij legt uit, dat de functie van meewerkend voorzitter KansPlus voor  

Harry Bosma niet te combineren viel met zijn functie van directeur/voorzitter College van Bestuur van 

Octant.  De tijdinvestering met betrekking tot de functie, maakt het voor een nieuwe voorzitter 

moeilijk om de functie te bekleden en het maakt het werven van een nieuwe meewerkend voorzitter 

er niet makkelijker op. De vice voorzitter vraagt aan de aanwezigen, mochten zij een geschikte 

kandidaat voor de functie van meewerkend voorzitter op het oog hebben, dit gaarne door te geven 

aan het landelijk bestuur.  

 

Verlenging bestuurslidmaatschap vice voorzitter landelijk bestuur, José Laheij. 

Evert Brongers neemt het woord.  

José Laheij heeft na het vertrek van Harry Bosma in maart 2023 de functie van vice-voorzitter op zich 

genomen. Het bestuurslidmaatschap van José Laheij loopt af op 26 november 2023. Het landelijk 

bestuur KansPlus heeft aan José Laheij gevraagd of zij bereid is, om haar periode als bestuurslid/vice 

voorzitter met een half jaar te verlengen. Dit wil zeggen tot 26 mei 2024.  

José Laheij is bereid om haar bestuurslidmaatschap met een half jaar te verlengen, met instemming 

van de algemene vergadering.  

Besluit 004-24-06-2023: de algemene vergadering stemt in met het verlengen van het 

bestuurslidmaatschap van José Laheij tot 26 mei 2024.  

José Laheij bedankt de algemene vergadering voor het vertrouwen in haar.  
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Agendapunt 5 – Voortgang Perspectief 2025 

Het waarborgen van de toekomst KansPlus is het grootste thema voor de landelijke organisatie de 

afgelopen maanden en de komende maanden.  

Er zijn maatregelen die in overweging worden genomen, met de nadruk op overweging.  

De besluitvorming vindt plaats op de algemene vergadering van 21 november 2023.  

 

De landelijke organisatie bereidt zich voor op het zogenaamde zwarte scenario, maar inmiddels zijn er 

ontwikkelingen in het veld gaande, die de situatie zouden kunnen veranderen. De ontwikkelingen 

zouden wellicht de gelegenheid kunnen bieden om tijd en ruimte te creëren voor een goede 

oplossing.  

Samenwerking met collega-organisaties is een belangrijk punt. Het vormen van een federatie wordt 

ook besproken.  

 

Stand van zaken 

Financiële situatie, zoals eerder aangegeven is zorgelijk.  

Dit betekent, dat er ingrijpende maatregelen moeten worden overwogen.  

 

De huidige visie en missie blijft het uitgangspunt van KansPlus.  

 

De drie kerntaken bepalen het strategisch beleid van de vereniging. 

De kerntaken zijn: 

1. Belangenbehartiging. 

2. Ontmoeting. 

3. Dienstverlening: Kennis- en advies. 

 

Strategisch plan 

Het doel van het strategisch plan is om in 2025 in een verantwoord financieel kader te kunnen 

werken. Hier gaan personele aanpassingen mee gemoeid 

Team 

Minder vaste krachten, groter beroep op vrijwilligers, flexibele schil van ZZP-ers en een meewerkend 

bestuur.  

Keuzes belangenbehartiging 

Strakke prioriteitsstelling, keuzes maken wat doen we wel en wat doen we niet. 

Projecten 

Uitvoer door ZZP-ers (flexibele schil moet nog worden gevormd).  

Kennis- en advies 

Werken met vrijwilligers handhaven. Borgen van de kwaliteit en ondersteuning is een punt van zorg.  

Ontmoeting 

Faciliteren van ontmoetingen op thema en financiën.  

Informatievoorziening 

Beperkte betaalde menskracht binnen de landelijke organisatie. Wellicht vrijwilligers inschakelen.  

VraagRaak 

Beperkte betaalde menskracht landelijke organisatie. Inzet ZZP-er’s. 

Vereniging interne organisatie 

De vereniging zal moeten voldoen aan bepaalde formele/wettelijke eisen die zijn gesteld.  

Zoals het voeren van een verenigingssecretariaat (organiseren ledenvergadering en dergelijke), 

financiële administratie, ledenadministratie. De interne organisatie moet dusdanig solide zijn om de 

verantwoordelijkheid voor de vereniging te kunnen dragen.   
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Vragen – opmerkingen 

Vraag Tjeerd Cramer: over het Kennis- en advies wordt in het plan vermeld dat in de toekomst de 

ondersteuning vanuit de landelijke organisatie zal worden teruggebracht tot het minimaal 

noodzakelijke niveau voor begeleiding, coördinatie en kwaliteitsvorming. Bewaken van kennis is 

ontzetten belangrijk. Hoe gaat dat in de toekomst er uit zien? 

Professionele begeleiding, deze borg blijft, het aantal uren moet nog nader worden bepaald. 

 

Opmerking Erwin Krijt: het Kennis- en adviescentrum is van meerwaarde voor de leden. De 

organisatie moet proberen de kwaliteit te bewaken.  

José Laheij geeft aan, dat samenwerking ook in het kader van het Kennis- en adviescentrum een optie 

is. Het waarborgen van kwaliteit blijft uiterst belangrijk. 

 

Besluit 005-24-06-2023: de algemene vergadering 24 juni 2023 stemt in met de voortgang van 

Perspectief 2025.  

 

Agendapunt 6 – Concept notulen algemene vergadering d.d. 29 november 2022 

Besluit 006-24-06-2023: de concept notulen algemene vergadering 29 november 2022 wordt 

vastgesteld.  Met dank aan Erica van den Berg – notulist.  

 

Rondvraag en sluiting 

 

Conny Kooijman vraagt of de vergadering in november digitaal wordt gehouden of op locatie? 

José Laheij geeft aan, dat de algemene vergadering in het najaar 2023 formeel digitaal wordt 

gehouden, maat het kan zijn dat de agendapunten het noodzakelijk maken om de vergadering op 

locatie te laten plaatsvinden. Berichtgeving hierover volgt.  

 

De vice voorzitter sluit de vergadering en wenst de deelnemers een goede terugreis toe.  
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 Besluiten-actie lijst naar aanleiding van de algemene vergadering KansPlus  

van 24 juni 2023. 

Besluit 001-24-06-23  De algemene vergadering gaat akkoord met het maken van de geluidsopname en het 

maken van de foto’s. 

Besluit 002-24-06-23 De algemene vergadering verleent aan het landelijk bestuur haar décharge voor het 

gevoerde beleid wat betreft de financiële jaarstukken 2022. 

Besluit 003-24-06-23 De algemene vergadering gaat akkoord met de uitvoer van Jaarplan 2023. 

Besluit 004-24-06-23 De algemene vergadering stemt in met het verlengen van het bestuurslidmaatschap 

van José Laheij tot 26 mei 2024.  

Besluit 005-24-06-23 De algemene vergadering 24 juni 2023 stemt in met de voortgang van Perspectief 

2025.  

Besluit 006-24-06-23 De algemene vergadering stelt de concept notulen van de algemene vergadering  

d.d.  29 november 2022 vast.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


